
 Pátá schůzka školního parlamentu  

(16. 1. 2025)  

   

Program schůzky:  

• Návrhy, připomínky, řešení  

  

Zápis:  

• schůze byla zahájena přečtením návrhů a připomínek z jednotlivých tříd  

I. třída  - bez návrhu 

II. třída            - bez návrhu 

III. třída   - bez návrhu 

IV. třída   - bez návrhu 

V. třída             - líbilo se jim rozdávání vánočních přání 

VI. třída             - přejí si vzít hokejky a puky na bruslení 

             VII.A třída         - líbilo se jim kino v Praze, 

 - stále píší mnoho zápisů v HV, chtěli by zápisy vytisknout  

              - ptají se, jak probíhá úklid tělocvičny, stěžují si, že mají po hodinách TV špinavé  

                oblečení 

                                 - ztrácejí se jim pomůcky na VV, chtějí doprovod učitele do učebny výtvarné  

                                                        výchovy 

             VII.B třída         - děkují za obědy na přání a vánoční besídku 

VIII. třída          - přejí si vidět průměr známek v Bakalářích 

IX. třída    - přejí si vidět průměr známek v Bakalářích 

  

Vyjádření ředitele:   

- děkuje páté třídě za roznášení vánočních přáníček 

-  hokejky a puky na bruslení povoleny nejsou 

- kino se líbilo všem, byly pozitivní ohlasy 

- paní učitelka na hudební výchovu pouze dodržuje školní vzdělávací plán, příští 

rok proběhnou změny, dokoupí se nové učebnice na HV 

- tělocvična se uklízí každé ráno, noste si boty do tělocvičny i ven 

                          - doprovod učitele do učebny je samozřejmý, podepisujte si své výtvarné pomůcky 

             - průměr na Bakalářích je tento rok vypnutý z důvodu nedorozumění mezi žáky,  

               rodiči a učiteli, průměr není odrazem pouze známek ale i například práce v  

               hodině 

  

Vyjádření koordinátora ŠP:   

- uklízejte si v šatnách  

  

Další schůzka ŠP: 19. 2. 2025 

  

16. 1. 2025         Ema Pomichálková, místopředsedkyně parlamentu  


